
Radny Rady Miejskiej Karpacza                                                               Karpacz dnia 17.08.2021r.
   Grzegorz Kubik                                                                       

   
BURMISTRZ  KARPACZA

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE

W SPRAWIE :

• Ultramaratonu górskiego 3xŚNIEŻKA=1xMONT BLANC w 2021 r.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Panie Burmistrzu w dniu 26.06.2021 r. odbył się w Karpaczu ultramaraton górski 3xŚNIEŻ-
KA=1xMONT BLANC.

PYTANIA :
                  

1.  Jaka  zawarta  została  umowa/porozumienie  z  organizatorem biegu  (  proszę  o  kopie
umowy/porozumienia)?
2. Z jakich miejskich obiektów nieodpłatnie korzystał organizator?
3.  Kto  z  pracowników  Urzędu  Miejskiego  w  Karpaczu  obsługiwał  bieg  w  ramach
wykonywania swoich obowiązków służbowych?
4. Czy Ochotnicza Straż Pożarna w Karpaczu zabezpieczała bieg i czy zostały wypłacone
za zabezpieczenie ochotnikom z OSP pieniądze z budżetu miasta Karpacza  ( ile osób
zabezpieczało, ile godzin, ile wypłacono ze środków pochodzących na utrzymanie OSP)? 
5. Jaka została wydana decyzja na organizację imprezy i zajęcie pasa drogi?

ZAŁĄCZNIK :
                            

 brak

Grzegorz Kubik
..........................

 


